
              

  

 

Bestyrelsesmøde torsdag d. 13. juni 

kl. 17.00 – 19.00 på Valdemarskolen 

Mødelokale 603  

  
O = Orientering D= Drøftelse  B = Beslutning 

 

Deltagere: Stine, Mette H., Charlotte, Hans, Tove, Hanne, Maibritt og Mette Y.  

Vi starter med lidt at spise og tager afsked med Charlotte og Hans samt sige velkommen til Mette Frank og Jørn.  

Afbud fra: Jørn, Helle, Charlotte 
 
 

PUNKT ANSVARLIG TYPE TID REFERAT 

1. Godkendelse af dagsorden samt 

punkter til eventuelt. 

 

Stine/Mette 

YO 

B    17.00 Godkendt 

2. Lidt spisning og goddag til nye 

bestyrelsesmedlemmer og farvel 

til afgående 

bestyrelsesmedlemmer 

- vi tager et fællesfoto og billeder 

af alle bestyrelsesmedlemmer 

     .  

 

Stine/Maibritt 

og Mette YO 

   17.05  Velkommen til Mette. 

En stor tak til Hans og Charlotte for deres indsats i 

skolebestyrelsen. 

3. Konstituering af den nye 

bestyrelse pr. 1. august 2024  

• Mødeplan for 2024-25   

• Årsplan for 2024-25 

(se bilag)  

 

 

 

Maibritt/Mette 

YO  

  17.30  Formand – Stine 

Næstformand - Mette H. 

Mødeplanen for 2024-25 godkendes 

Årsplanen for 2024-25 godkendes 
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4. Forældremøder – plan og aftaler 

for indhold af bestyrelsens punkt 

på forældremøder og hvem 

deltager på hvilke spor. 

(Se bilag med sidste års 

præsentation) 

 

Maibritt/Mette 

YO    

  17.50  Onsdag d. 21.08.24 kl. 17-18.30:  

Au og M-sporet (Mette Frank) 

Onsdag d. 28.08.24 kl. 17-18.30:  

A-sporet 0. – 6. klasse (Jørn) 

Onsdag d. 04.09.24 kl. 17.30-18.30:  

K- og X-sporet (Stine) 

 

Mette Y. laver en skabelon, som sendes til 

skolebestyrelsen. 

Husk obs på at alle spor ikke er repræsenteret i 

skolebestyrelsen, og der er plads suppleanter. 

 

 

5. Evaluering af årets arbejde i 

bestyrelsen  

- Hvad skal vi gøre mere af?  

- Hvad skal vi gøre mindre af? 

 

 

     18.10   Blive bedre til at invitere skolens medarbejdere ind og 

fortælle om noget tematisk, som de beskæftiger sig med. 

En opmærksomhed på, hvordan bestyrelsen kan blive 

mere synlig. 

 

6. Tour de bestyrelse i efteråret 

2024 

• -Fælles oplæg omkring 

Søvns betydning for børn 

og unge mennesker  

• Har vi ønsker til emner i 

workshops?  

  

  

 

   18.25 Forslag til emner: 

Kost og motion 

Sanseintegration og stimuli 

7. Nyt fra Valdemarskolen    18.40     Forældrene   

• Intet 

Medarbejderne  

• A-sporets mellemtrin har emneugen, hvor Mette 

Marie fra musikskolen er med. 

• A-sporets indskoling har haft forældrekaffe, hvor 

elever optrådte med musik, dans og instrumenter 

sammen med udstilling af billeder fra billedkunst. 

• Biblioteket er kommet godt i gang og har blandt 
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andet lavet en bogmærkekonkurrence. 

• Alle læringsmaterialer er ved at blive samlet i 

fælles læringsrum. 

Ledelsen 

• Ansættelse af ny afdelingsleder. Thue 

• Arbejder med at blive færdig med al planlægning 

i forhold til næste skoleår 

 

8. Eventuelt og punkter til det første 

møde i skoleåret 2024-25 eller 

kommende møder 

 

  B  18.55 - Årsberetning 

 

- Næste møde: 

Opfølgning på skolebestyrelsens oplæg til 

forældremøder 

 

   


